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PTRNTENMARKT FeNrenE ExcELSroR TEnHorE

Koningsdag 26 april 2025

De plantenmarkt in Terhole is al jaren
een begrip.
De eerste plantenmarkten werden
georganiseerd door de ouderraad van de
basisschool. Toen echter de basisschool
dicht moest, heeft de fanfare de organisa-
tie overgenomen. De eerste plantenmark-
ten, onder de vlag van de fanfare, waren
samen met een rommelmarkt.
De laatste jaren vindt ze plaats op
koningsdag en wel van 9.00u tot 13.00u.
Ook dit jaar is er dus weer een planten-
markt. Op de markt zijn eenjarige zomerbloeiers, stekjes van vaste planten en pot-
grond te koop.
Om 10.00u wordt er even niet gehandeld op de markt, want dan speelt de fanfare
het Wilhelmus tijdens het hijsen van de vlag.

Begin april worden in en rond Terhole bestellijsten rondgebracht en kunnen deze
ingevuld ingeleverd worden bijAnnique Smits.
Tijdens de markt kunnen de bestellingen opgehaald en afgerekend worden.
Tevens is er tijdens de markt ook de mogelijkheid om gezellig bij te kletsen onder
het genot van koffie/thee met zelfgemaakt appelcake.

EvgN vooRSTELLEN !!
WIE Is wIE IN DE DoRPsRAAD

Louis de Rijcke
Louis de Rijcke, 73 jaar,geboren te Hulst en opgegroeid in Sint-Jansteen. Sinds 1976
woonachtig op Terhole. Mijn CV, tot pensioendatum ziel er als volgt uit: 48 jaar werk-
ervaring op administratief gebied, accountantskantoor 22 jaar, onderbroken met een
dienstplicht van 18 maanden en hoofd-administratie geweest van een garagebedrijf
gedurende 26 jaar.
ln mijn vrije tijd voornamelijk voetbal: eerst bij STEEN, vanaf mijn achtste en later
vanaf mijn 27e brl W Terhole tot mijn 48 ste. Wat heb ik daarnaast nog gedaan?
Op Steen was ik bestuurslid bij W Steen en ik ben ook trainer geweest van het
dameselftal.

Op Terhole: penningmeester W Terhole, lid schoolbestuur, en nu nog penningmees-
ter van Breed Actief en van de Dorpsraad. Verder ben ik kort, penningmeester ge-
weest van de Vereniging Ouders Geestelijk Gehandicapten Z-Vl (VOGG)en van het
museum in Hulst.

Op Graauw: penningmeester Tafeltennis St. Aloysius en bestuurslid van het
Gemeenschapshuis aldaar.

ln Hulst: sinds 20'16, lid van de Formulierenbrigade (hulp voor inwoners, die
problemen ondervinden rnet brieven of formulieren en/of digitaal niet vaardig zijn).

Lerure 2025

AcUvITEITEN
Za 26 april

9.00 -13.00

Plantenmarkt Fanfare

10.00 Hijsen V/d vlag en
spelen Wilhelmus

Kijk voor het laatste
nieuws ook op
www.terhole.info

\YEmzaAMHEDEN
WEGEN

Momenteel wordt er hard
aan de wegen gewerkt aan
de Rondweg, Hulsterweg,
Notendijk en de gedeelte
Hoofstraat.

De werkzaamheden
bestaan uit het vervangen
en aanleggen van nieuwe
elektriciteitskabels en
leidingen voor gas en
water.

De meest actuele info
hierover vindt u op de
Bouwapp.

DORPSRAAD
TERHOLE

Contactpersonen zijn:

Karel Freijzer
Peter Everaers
Danny Aerts
Louis de Rijcke
Peter van der Klooster
Peter Leenknecht



SNETTTEIDSREMMERS OSSENHoEK

Onderstaande is bedoeld voor alle inwoners van Ter Hole, maar vooral voor de bewoners van
de Ossenhoek.

Medio 2024 heefl de gemeente snelheidsremmers geplaatst in de vorm van "enorme"
betonnen blokken op de Hulsterweg vlak voordat je ons dorp binnenrijdt als je vanaf Hulst
komt. De dorpsraad kreeg al langer klachten over te snel rijden op een plek waar men niet
harder mag dan 60 km.

Ons was gemeld dat de blokken voorlopig een jaar zouden blijven staan en dat dan bekeken
zou worden wat verder te doen stond. Graag zouden we vernemen wat jullie ervaringen zijn;
daarom dit kleine onderzoek.

- Helpen de blokken de snelheid voldoende te
verminderen?
- ls er minder verkeer?
- ls er meer of minder geluidsoverlast ontstaan
voor de aanwonenden?
- ls er ten gevolge van de plaatsing der blok-
ken andere overlast ontstaan; we denken hier
bijvoorbeeld aan auto's die van het fietspad
gebruik maken in plaats van de weg op een
normale wijze te volgen? Of die door de berm
rijden?
- Hebt u nog andere opmerkingen?

Heel graag een reactie van u via
dorpterhole@zeeland net. n I

of schriftelijk in te leveren bij Notendijk 35, Ter Hole.

Vriendelijke groet, Dorpsraad Ter Hole

YEneOUwING BRNrcEBouw

Sinds het vorige stukje in de nieuwsbrief van herfst 2023is er een heleboel
veranderd aan het bankgebouw.

Je kunt eigenlijk niet veel meer zien van de oude kenmerken van het gebouw.

Vooral de ingang heeft een ware metamorfose ondergaan (zie bijgaande foto);
en ook de voorgevel is voorzien van nieuwe kunststof kozijnen en een extra
terras/vluchtdeur. De volledig gevel is opnieuw gevoegd en dit ziet er
superstrak uit. Ook binnen zijn we nu in de afwerkingsfase gekomen, er liggen
in de sanitaire ruimtes al plafonds en de deuren voor de diverse wc's zijn
geplaatst. Ook enkele airco's, verlichting en ventilatie zijn geplaatst.

Het eerstvolgende is de speciale vloer in
de sanitaire ruimtes en op de helling.

Dit zal ook op korte termijn gebeuren.
We zijn natuurlijk al een heel eind als je ziet waarmee we
begonnen zijn, maar in de verdere afwerking kruipt stiekem
nog veel tijd en overleg.
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Bouwcommissie Bankgebouw

;

it

1

i\

'' l:.

1.'Ë
". ilr

,';

t§..];
:i{


